
SCHRIFTELIJKE VRAGEN, ex artikel 41 Reglement van Orde 

 
 

Gericht aan GS / lid GS 
 

De Rouwe 

Inleidende toelichting 
(facultatief) 

“Drinkwaterbedrijf Vitens keert geen dividend 
uit aan provincies en gemeenten”, dat kopt 
het Financieel Dagblad van donderdag 28 
november 2019 (zie bijlage). Wegens een 
‘enorme investeringsopgave’ voor de 
komende jaren is dit besluit genomen. Er 
wordt verwezen naar een rapport van het 
RIVM, dat de behoefte aan drinkwater tegen 
2040 met 30% (tov 2014) gestegen zal zijn. 
Daarvoor moeten waterleidingen worden 
vervangen en moet er nieuwe capaciteit 
bijgebouwd worden.  
De provincie Frylsân is aandeelhouder. In de 
begroting van 2019 is een bedrag van € 
679.000 aan dividendontvangsten 
opgenomen. De jaren daarna verwacht GS 
een stijging van de te ontvangen dividenden 
(2020: € 1,412 mln, 2021: € 1,827 mln, 
2022: € 1,147 mln en voor 2023 eveneens € 
1,147 mln). 
Het niet ontvangen dividend slaat dus voor 
het huidige jaar (2019) een gat in de 
provinciale begroting. 
Daarom de volgende vragen: 

Vraag / vragen 
 
 

1. Wanneer was GS op de hoogte van het 
niet uitbetalen van het dividend over het 
boekjaar 2019? En heeft de provincie, als 
aandeelhouder, ingestemd met deze 
maatregel? 

2. ‘Enorme investeringsopgaven’ maken dat 
er geen dividend wordt uitbetaald. Kan het 
college aangeven wat dat betekent voor 
toekomstige dividenduitkeringen? 

3. In de aandeelhoudersvergadering van 27 
november 2019 is gesproken over het 
dividend. Heeft Vitens uitspraken gedaan 
over toekomstige dividenduitkeringen? En 
wat zijn deze uitspraken dan geweest? 

4. Fryslân loopt dus € 679.000 mis voor 
2019. Hoe gaat het college dit geslagen 
gat in de begroting opvullen? Welke 
maatregelen gaat u treffen om dekking te 
zoeken in de begroting? 
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